
Referat af bestyrelsesmøde Afd 11 den 1/11 2017 

 

 

1. Mødt: Conny, Jørgen, Bjarne og Harry 

Afbud fra Anette og Charlotte 

      

 

2. Godkendelse af referat: Referat godkendt 

 

 

3. Siden sidst: 

Skema sat op i opgangene hvor der står hvornår de forskellige steder 

bliver rengjort. 

Rådighedsbeløb er pænt stort. 

 

 

4. Projekt Lindholm indefra. 

Vil gerne have at bestyrelsen møder op for at få en 

beboerrepræsentant.  

Der vil blive møde hos KAB. Det bliver afholdt den 14/2 2018. Det 

bliver en heldags tur med bus. Vil også gerne have en lukket 

facebookgruppe. Der er ønske om en opgangsmiddag. Her blev 

opgang 22 valgt. 

 

 

 

5. Fælles afdelingsbestyrelsesmøde: Afholdt den 9/11 2017 på Kikko. 

 

 

 

6. Infomøde for nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: Mødet er      

Afholdt og var meget givende. 

 

 

7. Aktiviteter herunder evaluering af gåture: Der møder ikke så mange  



op, men vi fortsætter en gang om måneden. Vi taler sammen. Bjarne 

talte om at vi skulle melde os til Tour de Falster. 

Vi laver gløgg og æbleskiver den 28/12 2017 kl 15.00 i kælderen. 

 

 

8. Husorden og regler: Husorden på nettet er mere overskuelig end den  

i lejlighedsmappen. 

Det er tilladt at male dørene indvendigt hvide. 

 

 

 

    9.  Eventuelt: Grundpakken fra Yousee er steget med 53%. 

 

 

 

 

                                                                     Afdelingsformand 

 

                                                                     Bjarne Rask 

 


